

神知道, 神愿意, 神能够! God knows, God will and God can!

医治之夜

神本为善, 他是爱!

神爱世人, 赐下他独生爱子耶稣基督为罪人死在十字架上, 第三天死里复活, 使一切信他的人, 也进入永生。

主说: 盗贼来, 是偷窃, 杀害, 毁坏。我来了, 是让我的羊得生命, 而且得的更丰盛。他不但赐给人永生, 也救人脱离地上疾病的捆绑。他在地上传道三年半, 医病, 赶鬼, 传天国的福音, 使瞎眼的得看见, 瘸腿的能行走, 长大麻风的得洁净, 甚至死人复活。

并且, 耶稣将这样的能力和权柄也赐给他的门徒, 就是所有信他、跟随他的人。使他们也奉着主的名, 医病、赶鬼、传天国的好消息。

主耶和华的灵在我身上。因为耶和華用膏膏我, 叫我传好信息给谦卑的人, 差遣我医好伤心的人, 报告被掳的得释放, 被囚的出监牢。(以赛亚书 61:1)

他被挂在木头上, 亲身担当了我们的罪, 使我们既然在罪上死, 就得以在义上活。因他受的鞭伤, 你们便得了医治。(彼得前书 2:24)

神所爱的人, 欢迎参加活水路教会的医治之夜, 相信天父必因他儿子耶稣基督的名, 藉着他宝贵的圣灵使你得医治, 得释放。

时间: 10月14日&28日 - 晚7-9点

地点: 350 Margaret Ave, Kitchener ON(二楼)

联系: 曹欧 弟兄 519-404-4495 微信: billc7

<http://LivingWaterAssembly.net/rue>

God knows, God will and God can! 神知道, 神愿意, 神能够!

HEALING NIGHT

God is good, He is love!

God so loved the world that He gave His only begotten Son Jesus Christ, died for them and resurrected on the third day,

that whoever believes in Him should not perish but have everlasting life.

Lord says: " The thief does not come except to steal, and to kill, and to destroy. I have come that they may have life, and that they may have it more abundantly. " Jesus came to the world, preached 3 years and half on earth, healed the sick, cast out the demons and preached the gospel, and the blind receive sight, the lam walk, those leprosy are cleansed, even the dead are raised.

Also, Jesus gave this kind of power and authority to His disciples who believes Him, follows Him. They can heal the sick, cast out demons and preach the good news in Jesus's name.

"The Spirit of the Lord God is upon Me, Because the Lord has anointed Me To preach good tidings to the poor; He has sent Me to heal the brokenhearted, To proclaim liberty to the captives, And the opening of the prison to those who are bound; Isaiah 61:1

who Himself bore our sins in His own body on the tree, that we, having died to sins, might live for righteousness—by whose stripes you were healed. 1 Peter 2:24

God's beloved people, you are welcome to attend the Healing Night service with Living Water Rue church, in Jesus Christ's mighty name and through the precious Holy Spirit, believe Heavenly Father will heal you, and set you free.

Date and Time: 7:00pm Oct 14 & Oct 28

Place: 350 Margaret Ave, Kitchener ON (2nd Floor)

Contact: brother Cao Ou 519-404-4495 WeChat: billc7

<http://LivingWaterAssembly.net/rue>